

# GO Women in Government

## Participant Registration

Tom Davies Square, 200 Brady Street, Sudbury  
Friday, September 30, 2016 • 9:30 a.m. - 3:30 p.m.

First Name \_\_\_\_\_

Last Name \_\_\_\_\_

Mailing Address \_\_\_\_\_

City \_\_\_\_\_ Province \_\_\_\_\_ Postal Code \_\_\_\_\_

Phone Number \_\_\_\_\_

E-mail Address \_\_\_\_\_

Please select your top three workshop choices: There is a max of 25 participants per workshop and workshops will be filled on a first come first served basis.

**Choice One**

**Choice Two**

**Choice Three**

Prior to the Women in Government Day Event you will receive an email from a member of our team confirming your participation and workshop cycle.

**Please advise if you have any allergies or dietary restrictions**

Please submit completed forms to  
clerks@greatersudbury.ca  
by Friday, September 16, 2016

Personal information collected on this form is collected under the authority of the *Municipal Act, 2001*, for the purpose of participant registration and confirmation for the City of Greater Sudbury, Women in Government Day Events. Questions regarding the collection and use of this information may be directed Danielle Wicklander or Christine Hodgins, Legislative Compliance Coordinators, City of Greater Sudbury, PO Box 5000, Stn A, 200 Brady Street, Sudbury, Ontario, P3A 5P3 or by calling 3-1-1.

**Together we can make 9% history.**

# GO Des femmes au sein du gouvernement

Inscription des congressistes

Place Tom Davies, 200, rue Brady, Sudbury  
Vendredi 30 septembre 2016 • 9 h 30 – 15 h 30

Prénom \_\_\_\_\_

Nom de famille \_\_\_\_\_

Adresse postale \_\_\_\_\_

Ville \_\_\_\_\_ Province \_\_\_\_\_ Code postal \_\_\_\_\_

Téléphone \_\_\_\_\_

Courriel \_\_\_\_\_

**Veillez indiquer vos trois premiers choix d'ateliers.**  
Chaque atelier a un maximum de 25 places qui seront attribuées selon le principe premier rendu, premier servi.

**Premier choix**

**Deuxième choix**

**Troisième choix**

Avant la tenue de la journée « Des femmes au sein du gouvernement », vous recevrez de la part de notre équipe un courriel qui confirme votre participation et votre série d'ateliers.

**Si vous avez des allergies ou des restrictions alimentaires, veuillez nous en aviser.**

**Veillez soumettre le formulaire rempli à :**  
greffier@grandsudbury.ca  
d'ici le vendredi 16 septembre 2016

Les renseignements personnels fournis dans ce formulaire sont recueillis aux termes de la *Loi de 2001* sur les municipalités aux fins de l'inscription et de la confirmation de la participation aux événements de la journée « Des femmes au sein du au gouvernement » présentée de la Ville du Grand Sudbury. Vous pouvez adresser vos questions sur la collecte et l'utilisation de ces renseignements personnels à Danielle Wicklander ou Christine Hodgins, coordonnatrices de la conformité à la loi, par la poste à la Ville du Grand Sudbury, C.P. 5000, succ. A, 200, rue Brady, Sudbury (Ontario) P3A 5P3 ou par téléphone au 3 1 1.

**Ensemble, nous ferons mieux que 9 %.**